



DOCUMENTARIES / FACTUAL

TECHNOLOGY

Wizards Of Tech

Magic happens when tech geeks get innovative. From shape-shifting robots to artificial smart skin, from souped-up helmets to supercharged houseplants, and much more. These tech wizards are working to unlock solutions to address myriad problems. And there's so much more than meets the eye when it comes to Singapore's pool of innovators. Upbeat personalities and offbeat passions abound. This series looks at not only their quest to make the world a better place but what it is that makes them tick.

当技术极客们变得富有创新精神时，奇迹就发生了。从变形机器人到人造智能皮肤，从加强头盔到增压室内植物，还有更多。这些科技奇才正在努力解锁解决方案以解决各种问题。关于新加坡的创新者库中还有更多肉眼看不到的东西。乐观的个性和异乎寻常的激情比比皆是。这个节目不单是探讨了他们如何追求让世界变得更好，还有他们这么做的原因。

Language: English

For sales enquiries on content distribution:

Grace Chia gracechia@mediacorp.com.sg
Pamela Teo pamellateoww@mediacorp.com.sg
Tracy Sim tracysim@mediacop.com.sg
<http://contentdistribution.mediacorp.sg>

Episodes: 3 x 30 minutes
Producer: Mediacorp Studios
Distributor: Mediacorp





EP1: Body

An anime fan 3D-printing bespoke pills that render complicated dosage a thing of the past. A Star Wars geek turning sci-fi into reality with his electronic skin that is packed with sensors to replicate the sense of touch. And a foodie with a secret formula that transforms sinful carbs into healthier foods. These are our Wizards of Tech and their cutting-edge technology for the human body.

EP2: Home

A video game fanatic creating a Tetris-inspired, shape-shifting robot that cleans every nook and cranny. A sound enthusiast with a device that cancels out noise pollution in every home. And a plant lover bringing the air-purifying benefits of the great outdoors, indoors. These are our Wizards of Tech and their innovations improving every home.

EP3: World

An aerial silk dancer turning plastic, rubber and agricultural waste into high-value aerogel that can withstand fire and soak up oil spills. A bunch of biker buddies giving ordinary motorcycle helmets Ironman-like smart displays to improve rider safety. An avid bird-watcher building a drone that does the work of bees to help the urban farm industry. These are our Wizards of Tech changing the world for the better.

第一集: Body

一位动漫迷的3D打印订制了能够使复杂的剂量成为过去的药丸。一位星球大战的极客用了他装有传感器来复制触觉的电子皮肤，把科幻变成现实。还有一位美食家拥有能够让表面诱人实际有害的碳水化合物变成更健康的食物。这些就是我们的“科技巫师”和他们为人体体的最新技术。

第二集: Home

一位电子游戏狂热者创造了一个俄罗斯方块启发，变形的机器人来清理每个角落。一位声音爱好者拥有能够消除每个家庭里的噪音污染设备。还有一位植物爱好者带来了户外和室内净化空气的好处。这些就是我们的“科技巫师”还有他们因创新来改善每个家庭。

第二集: World

一位空中丝绸舞者把塑料，橡胶和农业废料变成了能够耐火和吸收漏油的高价值气凝胶。一群骑自行车的哥儿们让普通摩托车头盔有了类似于钢铁侠的智能显示器来改善骑手安全。一位狂热的观鸟者建造了一架能够做到蜜蜂的工作的无人机来帮助城市农场业。这些就是我们的“科技巫师”把世界变得更美好。